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Best<EXED enIEEE

Zoals jullie in onderstaande terugkoppeling kunnen lezen, heeft VWS niet alleen behoefte aan een nieuwe planning,

waar|IEEEZl 2! mee bezig is, maar ook aan een overzicht van de voortgang op de additionele opdracht Verder

met Vaccineren. Wellicht kan dit tegelijkertijd worden opgepakt; ik heb het niet meer scherp maar volgens mij zijn
sommige onderdelen van die additionele opdracht ook onderdeel van de planning.

ik weet niet of je al eerder van die additionele opdracht hebt gehoord. Ik heb de documenten

bijgevoegd in deze mail. Als je er vragen over hebt, dan kun je me gerust bellen, of kunnen we het in ons volgende

overleg bespreken.

Verder is er gesproken over een bijeenkomst tussen VWS en RIVM om met elkaar te praten over een structureel

vaccinatieprogramma COVID-19; we zullen wat inplannen om hier binnenkort even over te brainstormen.

Groeten,

Verzonden: donderdag 18 maart 2021 20:50

@rivm.nl>;

Onderwerp: Terugkoppeling PO [EEE met dPG, 16 maart 2021

Beste allen,

Dinsdag heeft zijn periodiek overleg met [EXEC EEE Publicke Gezondheid VWS) gehad.

Hierbij een terugkoppeling op hoofdlijnen. Mocht je naar aanleiding hiervan vragen hebben, neem dan gerust
contact met mij of [EEE op.

Er volgen een aantal acties uit; waar nodig neemt|JERIEgof ik contact op met de betrokkene(n).

Groeten,

Terugkoppeling PO dCIb-dPG 16 maart 2021

- Mededelingen:
o VWS meldt dat er door de Programmadirectie COVID-19 (PDC-19) wordt nagedacht over welke

‘IJzeren voorraad’ Nederland moet hebben om voorbereid te zijn op pandemieén. Hiervoor zullen ook

gesprekken met het RIVM gevoerd gaan worden.

o VWS meldt dat de RVS komende maandag of dinsdag hun advies over het vaccinatiestelsel gaat

aanbieden aan de waarnemend DGV. Ze gaan de komende tijd met verschillende partijen, waaronder

het RIVM, in gesprek over het advies. Naar verwachting zal de reactie op het advies pas verstuurd

worden door het nieuwe kabinet.

0 is een nieuw (extra) MT-lid bij PG voor de afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten. Er

zal een virtueel kennismakingsbezoek bij o0.a. het CIb georganiseerd worden.

* Jaarrapportage en beoordeling 2020:

o Grote complimenten van VWS voor de inzet van Clb in 2020. Uiteraard voor de inzet op COVID-19,
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maar ook voor het feit dat er ondanks corona heel veel werk is doorgegaan, terwijl er daarnaast ook

zoveel nieuw werk bij kwam. En dat er ook heel veel werk is doorgegaan en opgepakt zonder dat VWS

betrokken was, ze konden het met een gerust hart uit handen geven. Een quote: “De lijntjes zijn kort en

RIVM-ers zijn altijd heel behulpzaam.”
o Grootste behoefte aan extra inzet ligt voor VWS nu bij vaccineren (non-covid), vanwege de beloftes die

eerder gedaan zijn richting de Kamer. VWS krijgt graag een planning van de extra activiteiten op gebied
van RVP en een

o In de beoordeling ontbrak nog specifieke feedback op o0.a. soa en seksuele gezondheid en AMR. VWS

voegt dit nog toe; zodra we de definitieve beoordeling hebben ontvangen, sturen we die rond.

* Actualiteiten:

1 5.1.2 | meldt dat er polio is gedetecteerd op het ALT (vaccinstam type 3) maar dat dit niet alarmerend

is; het is waarschijnlijk afkomstig is van een bezoeker uit India die net oraal gevaccineerd was. Het is

gemeld aan de NAC. VWS werkt momenteel aan een Kamerbrief over polio, en wil dit voorval daarin

melden. Verzoek aan CIb om nadere informatie aan te leveren aan VWS.

0 Expertgroep Bekedam (expertgroep zodnosen n.a.v. moties van Ouwehand die inmiddels gestart is):

BEY gaf aan dat het een lastige opgave is om in korte tijd goed adviseren over zo’n breed terrein. VWS

herkende dit en vertelde dat zij de expertgroep hebben geadviseerd om na een eerste brede verkenning
van thema’s, nu weer in te zoomen op enkele thema's. De expertgroep zou dan de belangrijkste risico’s

kunnen omschrijven en daar een weging aan geven. Ze zullen naar verwachting niet in gaan op

individuele zoonosen.

« Terugblik overleg microbiologische diagnostiek:
o FRE enfEXEE hebben gezamenlijk teruggeblikt op het overleg met VWS op 23 februari (met
directies PG, CZ, Zorgverzekeringen en PDC-19). In het gesprek is afgesproken een werkgroep te

starten; deze moet nog gevormd worden, PG neemt hierin het voortouw.

Het gesprek liep duidelijk anders dan het eerste gesprek dat nog voor corona is gevoerd. Alle directies

voelen nu duidelijk het belang van een goede microbiologische diagnostiek voor publieke gezondheid.

EEE) heeft er in het PO met|JJEEEZllop aangedrongen dat er snel gestart wordt en dat er een tijdslijn
wordt gemaakt van de te nemen acties. VWS zal een link leggen met pandemic preparedness, om intern

voldoende aandacht en ondersteuning te krijgen voor de werkgroep. Tegelijkertijd zal ervoor worden

gewaakt dat men zich niet alleen over uitzonderingsgevallen als corona buigt; de problemen in de

microbiologische diagnostiek speelt heel breed, ook in de reguliere diagnostiek.
o N.a.v. dit punt is kort gesproken over het fiche pandemic preparedness en zodnosen dat VWS opstelt
met daarin een voorstel t.b.v. de kabinetsformatie. Dit fiche zal gaan over de versterking van het stelsel

voor infectieziektebestrijding en vaccinbeschikbaarheid, en over de versterking van het zoénosenbeleid,
samen met LNV. VWS deelt een conceptversie met ons ter aanvulling.
© LNV heeft daarnaast een fiche over zodnosen gemaakt, dat zich met name richt op het ondersteunen

en financieren van meer onderzoek. Dit betreft onder andere een groot onderzoek van de WUR

(ERRAZE). Hierover heeftffEfJaangegeven dat het onderzoeksvoorstel ook ambities voor

beleidsadvisering bevat en vroeg VWS er alert op te zijn dat men in dit project niet op de stoel van het

RIVM gaat zitten. Dit herkende en begreep VWS. Door mede te financieren wil VWS zorgen dat ze hierop
kunnen sturen.

o Tot slot meldde IEEE dat VWS en LNV de zoénose-aanpak bij de nertsen zullen laten evalueren. Of

dit alleen over de crisisaanpak zal gaan of ook een verdere inhoudelijke evaluatie wordt, moet VWS nog

afstemmen met LNV.

« Gedachtewisseling over structureel vaccinatieprogramma COVID-19

VWS-PG en -PDC-19 zijn met elkaar in gesprek over de organisatie van een structureel vaccinatieprogramma
COVID-19. PG vroeg of wij hier ook al over na aan het denken zijn. EEG heeft gemeld dat er een verkenner

zal worden aangesteld die gaat bekijken hoe het COVID-vaccinatieprogramma in de lijn belegd kan worden.

VWS gaf aan dat zij ook een stappenplan aan het opstellen zijn (met daarin stappen zoals een GR-advies en

implementatieplan) en er werd besproken dat het nuttig is om onze verkenning en het VWS-stappenplan naast

elkaar te leggen. Ook werd besproken dat zowel VWS als RIVM herkennen dat er nog veel onzekerheden zijn
en er nog veel uitgezocht moet worden.

De uiteindelijke inrichting van het programma zal ook beinvlioed worden door

de conclusies uit de verkenning van de Raad voor Volksgezondheid en Samenleving (RVS).
e Uitfasering HP Zone

BEE heeft aangegeven dat het CIb graag nauw betrokken is bij een uitfasering van HP Zone, aangezien er

veel kritische processen bij het RIVM van afhankelijk zijn. We hebben erop aangedrongen dat de

governancestructuur goed wordt vastgelegd, met heldere afspraken over de opdrachtgever-opdrachtnemerrol,
over beheer van het systeem en over data-eigenaarschap. VWS heeft aangegeven dat PDC-19 betrokken is bij
fase 1 (vervanging pandemiesysteem HP Zone Lite) en PG voor fase 2 (HP zone als systeem voor reguliere
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infectieziektebestrijding). We hebben aangegeven dat het belangrijk is om bij fase 2 goed met elkaar aan de

voorkant te inventariseren wat de vereisten aan een nieuw systeem zijn.
« WNV surveillance

Er is kort gesproken over de plannen voor WNV surveillance. CIb zal op korte termijn een plan voor de

muggensurveillance naar VWS sturen. Wanneer ook de overige deelvoorstellen rond zijn zal een additionele

offerte worden opgesteld. Een deel van de kosten in 2021 zal worden gefinancierd uit het Clb-

calamiteitenbudget. Hierover wordt t.z.t. nog afgestemd met VWS.

* Borging activiteiten in P19 die langer lopen dan 2 jaar
PDC-19 is opgericht voor 2 jaar. Binnen programma 19, waarvan PDC-19 de opdrachtgever is, hebben wij
echter een aantal activiteiten opgenomen die langer lopen dan deze levensduur van PDC-19. De meeste van

deze activiteiten liggen op het terrein van -c. JERE pe hebben met elkaar uitgesproken dat nog moet

worden uitgezocht hoe de financiering van deze activiteiten vanaf 2023 geborgd kan worden, maar dat er in

ieder geval de intentie is om deze activiteiten ook na 2022 te financieren.


